
JE 2023-03-15 

Arbetsgrupp om utbildningsprofil på grundnivå och 

avancerad nivå 

På flera möten i ON, AU och GB har områdets utbildningsprofil diskuterats, dels mer allmänt, 

men också mer specifikt i termer av om området borde utreda möjligheten att starta 

civilingenjörsprogram. På ON 2022-10-20 uttrycktes önskemål om att en arbetsgrupp skulle 

se över frågan om vår utbildningsprofil i ett brett perspektiv. Då frågan som helhet är väldigt 

stor, kan det därför vara lämpligt att göra detta i flera steg. Nedan följer förslag på en 

uppdragsbeskrivning för det första steget i detta arbete. Förslaget nedan är uppdaterat efter 

diskussion i ON 2023-02-02, GB 2023-03-06 och AU 2023-03-14. 

Arbetsgruppens uppdrag – förslag till beslut

Arbetsgruppen ska 

1) göra en omvärldsanalys och jämföra vårt utbildningsutbud med det nationella

utbildningsutbudet. Analysen kan dels jämföra med andra liknande lärosäten, jämföra

studentgrupper och söktryck, utgå från attitydundersökningar (som Ungdomsbarometern

och attitydundersökningar som Kommunikationsavdelningen gjort) och andra tillgängliga

data.

2) göra en intern inventering av om det finns områden där vi med fördel borde erbjuda andra

typer av utbildningar, exempelvis civilingenjörsutbildningar eller utbildningar anpassade

för livslångt lärande/omställning

3) ta fram ett förslag till utbildningsprofil för området. Exempel på frågor som bör hanteras:

a) i hur stor grad bör vi ha breda/smala utbildningar?

b) i hur stor grad bör vi fokusera på generella examina eller mer yrkesanpassade

utbildningar (inom ramen för generella examina eller rena yrkesutbildningar)?

c) i hur stor grad bör våra utbildningar förbereda för forskarutbildning?

4) om förslaget är nya typer av utbildningar, även diskutera förutsättningarna för att ge

dessa, dels utifrån examenstillståndsprövningar och de krav som ställs där, men också

utifrån vår interna organisation och eventuella samarbeten (inom Stockholm Trio t.ex.).

5) föreslå hur frågan fortsatt bör hanteras på området

Andra frågor som kan vara aktuella att beröra: 



• är vår grupp av potentiella studenter i första hand från Stockholmsområdet, eller finns 

det utbildningar där vi med fördel borde rekrytera nationellt/internationellt? 

 

Arbetsgruppen föreslås slutrapportera senast 2023-10-23. Punkt 1 och 2 ovan delrapporteras 

senast 2023-07-31. 

Arbetsgruppen föreslås vara sammansatt av GB-ordförande, en lärarrepresentant per sektion, 

en representant från informationsberedningen och två studentrepresentanter. En 

utbildningsledare (tillika kanslistöd) och kommunikatör från området bör adjungeras till 

arbetsgruppen. 

Tänkbara personer att ingå i arbetsgruppen: Joakim Edsjö (GB-ordförande, sammankallande), 

Jonas Nycander (Ma-fys), Ann-Kristin Östlund Farrants (Bio), Jerker Jarsjö (Geo-miljö), 

XXX (kemi) och XXX (Informationsberedningen). 

 

 

 Joakim 


